
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings styrelse 
den 16/11 1950 på Stadion.
Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. Ordf. Öppnade sammanträdet och hälsa bordtennissektionens 
representanter /Weldner, Ogberg/ välkomna. Dessa redo
gjorde för en del ekonomiska frågor och företedde bevis på 
att den i protokoll av den 2/11 omnämnda räkningen från 
Skidfrämjandets resebyrå för Jugoslavien-resan var betald. 
De i samma protokoll omnämnda två andra räkningarna ansågs 
i ett fall /Velocipedaffären/ betald; i andra fallet /Tat
tersall/ konstaterades, att betalning skulle ske genom dem, 
som skuldsatt sig vid tillfället. Ordf. meddelade, att be
talning måste ske genom bordtennissektionens försorg, vil
ket Weldner lovade föra vidare.

§ 2. Protokoll från den 2/11 föredrogs och godkändes i befint
ligt skick.

§ 3. Skattmästaren meddelade, att ishockeysektionens vid samman
trädet den 2/11 beviljade lån återbetalts.

§ 4. Diskuterades kontraktet om filmupptagningen av fotbolls
resan till Fjärran Östern och beslöts, att det skulle 
transporteras över på DIF, vilket Nordlund ansåg sig kunna 
ordna pr omgående.

§ 5. Tillsammans med Sverker Benson, skidsektionen debatterades 
SM-affischen och företogs en del ändringsförslag, vilka 
styrelsen ansåg skulle ge bättre reklameffekt.

§ 6. Beslöts undersöka möjligheten att häva eller åtminstone 
förhala det beslut om extra uttaxering av skidtävlingar, 
som Stockholms Idrottsförbunds skidsektions årsmöte 
fastställt. Kontakt skulle genom sekreteraren tas med 
Riksidrottsförbundet.

§ 7. Frågan om direktiv till DIF:s skidsektion om planhyra etc. 
i Hammarbybacken bordlades, i avvaktan på dels i § 6 om
nämnda kontakt med RF dels besked om bestämmelserna i kon
traktet om Hammarbybacken.

§ 8. Inför sammanträdet med sektionerna den 20/11 diskuterades 
olika frågor /styrelsekandidater, utmärkelser etc./

§ 9. Beslöts att förlägga jubileumsfesten till Berns 12/3/51.
§ 10. Sedan färdledaren av årgång 1948 på Amerikaresan, Arne

Grunander, anmält sig för upplysningars lämnande, fick denne 
tillfälle att redogöra för den ekonomiska uppläggningen. Det 
hela utmynnade i ett konstaterande, att han ansåg det be
lopp som viss ledamot i fotbollssektionens styrelse kunnat 
omsätta till en kurs över den officiella kunde beräknas till 
minst 4.000 dollar.

§ 11. Grunander redogjorde som ishockeyordförande för hur styrel
sevalet i denna sektion förlöpt samt för säsongplanerna, 
vilka utgjordes av diverse turneringar i olika väderstreck. 
Samtidigt vädjade han till styrelsen att medverka till att 
fotbollens höstutflykter icke sanktionerades på tider, som 
betydde kollision med ishockeysäsongen.

§ 12. Avslutades sammanträdet.


